
Bestyrelsesmøde 09.04.2025 

Til stede: Benedicte, Gitte og Simon 

Referent: Simon 

 

• Kolonien – Adgang til travestien 

Skipper og Tom slår travestien på koloniens matrikel og har gjort det i mange år (over 15år). 
Før Skippers tid, gjorde Bent det. Ifølge Skipper, er det også efter aftale med kommunen. 
Kolonien er gået med til at reetablere adgang til travestien på1 meter og dette er jo 
problematisk, i forhold til adgang med havetraktor og dermed vedligehold af stien. 
Benedicte har gjort opmærksom på dette i en mail til kolonierne. Vi afventer nu deres svar. 
Vi rykker dem efter påske, hvis vi ikke hører noget inden.  

Opdatering 06.04.2025: Kolonien er gået med til at reetablere afgang på 2 meter i løbet af 
maj 2025, så passage med havetraktor bliver mulig. 

 

• Tilbud trappe 

Simon har indhentet tilbud fra Houg Tømrer og Snedker på nyt trappeforløb, for øverste del 
af trappen. Overslaget lyder på 57.500 kr incl moms. Prisen dækker ikke fjernelse af krat og 
nedtagning af gammel trappe. Umiddelbart virker det til at være et fair tilbud.  

Gitte kender en tømrer og vil prøve at få et tilbud fra denne, så vi har noget at sammenligne 
med.  

Hvis projektet skal realiseres, vil det betyde, at der skal etableres en ny sti frem til den nye 
trappesektion. Denne sti vil være nødt til at gå meget tæt på Kurt og Linda’s matrikel og 
måske endda på deres matrikel. Simon tager kontakt og spørger om de vil være ok med 
det. 

Da den nye sektion skal etableres på et meget stejlt stykke skrant, vil vi prøve at få et tilbud 
på at få krattet fjernet, da det næppe er realistisk, at vi kan gøre det på en arbejdsdag. 
Simon tager kontakt til ”Sørens haveservice” og prøver at få et tilbud. 

Når ovenstående er afklaret, har vi tilstrækkelige oplysninger til at stille et forslag til 
generalforsamlingen.  

• Skilt i starten af Charlesvej. 

Benedikte har fundet hjemmeside hvor man kan købe skilte. Benedicte og bestiller og 
skiltene leveres til Gitte.  



• Arbejdsdag 

Umiddelbart har vi følgende punkter til arbejdsdagen sidste lørdag i maj: 

1. Sætte skilt op.  
2. Klippe skel ved Charlesvej/Kolonien 
3. Forbedre ”oversigten” ved krydset mellem Charlesvej og dæmningen. Buske 

klippes ind og evt helt ind til skel hvis det skønnes nødvendigt for at forbedre 
oversigten og dermed sikkerheden i krydset.  

4. Ordne løse trin på trappen til stranden 
5. Vedligehold af veje.  

Værter for ”pølsearrangementet” er Karin. 
Simon sender en orienteringsmail ud om arbejdsdagen.  
 

• Generalforsamling 

Gitte har indhentet priser fra forsamlingshuset. 

Benedicte indhenter priser fra Dyrhøjgaard til sammenligning. Herefter booker vi snarest.  

Opdatering 06.05.2025: Benedicte har booket lokale på Dyrhøjgaard. 

• Evt 

Søren og Linda kommer ikke længere så ofte på Røsnæs. Sønnen er nu den primære 
bruger af sommerhuset. Derfor vil det give mening, at kan kommer på maillisten. Gitte 
opfordrer ham til at skrive direkte til Torben næste gang de snakker sammen.  

 

/Simon 


